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Aan de leden van de raad  

 

 

 

 

 

Datum : 8 mei 2018 
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Contactpersoon : Arndt Stroink 
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Het raadslid G.E. Elfrink van de fractie SP heeft bij brief, ingekomen 11 april 2018, schriftelijk vragen 

gesteld op grond van artikel 44 van het Reglement van Orde voor de Politieke Avond van de gemeente 

Arnhem 2018 over Veiligheid algemeen. 

 

Onderstaand vindt u de integrale tekst van de vragen: 

 

Geachte burgemeester, 

 

In alle steden is veiligheid en openbare orde een belangrijk onderwerp. Zo ook in Arnhem. Enige jaren 

geleden is de ambitie uitgesproken om als Arnhem uit de top 10 van onveiligste steden in Nederland te 

geraken. Dit is helaas niet gelukt. Inmiddels zijn we de top 5 binnengetreden. (AD misdaad monitor 

2017) 

 

Uit de laatste monitor veiligheid en leefbaarheid (2015) die in opdracht van de gemeente Arnhem werd 

uitgevoerd, blijkt dat een derde van de Arnhemmers zich wel eens onveilig voelt. Een kwart van de 

Arnhemmers voelt zich zelfs wel eens onveilig in de eigen buurt. Wijken als het Centrum, Spijkerkwartier, 

Arnhemse Broek, Presikhaaf-West, Klarendal, Geitenkamp en Malburgen-West scoren beduidend 

slechter als het gaat om verloedering, sociale overlast en dreiging. Ook hier doet de tweedeling zich 

gelden. Kortom: wat de SP betreft is er werk aan de winkel op het gebied van veiligheid.  

 

Daar staat de SP niet alleen in. Bij het opstellen van de profielschets voor de zoektocht naar een nieuwe 

burgemeester, was openbare orde en veiligheid een belangrijk onderwerp. De gemeenteraad stelde:  

 

de burgemeester… 

... is koersbepalend als portefeuillehouder Openbare Orde en Veiligheid  

Als het gaat om openbare orde en veiligheid heeft onze stad een grootstedelijk risicoprofiel. De 

burgemeester vervult een belangrijke rol in de veiligheid van de regio. U bent voorzitter van Veiligheids- 

en Gezondheidsregio Gelderland-Midden (VGGM) en voorzitter van het Districtelijk Veiligheidsoverleg 

(DVo). Dat betekent dat wij op dit thema veel van u vragen. Wij zoeken een burgemeester met een 

heldere visie en een proactieve houding om in het veiligheidsdomein koersbepalend te zijn. Dat vraagt 

van u visie op veiligheid in de brede zin, met aandacht voor zowel repressie als preventie.  
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Tot op heden heeft de gemeenteraad nog geen visie op de veiligheid van u mogen ontvangen. 

Daarnaast zijn wij in nog afwachting van het verschijnen van de editie 2017 van de monitor veiligheid en 

leefbaarheid in Arnhem. Wij kijken uit naar deze monitor omdat het een goed beeld geeft van de 

ontwikkeling van de veiligheid in onze stad. 

 

De fractie van de SP stelt de volgende vragen: 

1. Wanneer wordt de monitor veiligheid en leefbaarheid 2017 aan de  gemeenteraad aangeboden?  

2. Wanneer kunnen wij uw visie en uw koers op de openbare orde en de veiligheid verwachten? Kunt 

u dat toelichten?  

3. Hoe gaat u tot een visie en een koers komen? Kunt u dat toelichten?  

4. Gaat u de agenten op straat,  de wijkagenten betrekken bij uw visie en het bepalen van uw koers? 

Kunt u dat toelichten?  

5. Bent u met de SP fractie van mening dat elke Arnhemmer zich veilig zou moeten kunnen voelen in 

de eigen buurt. Kunt u dat toelichten?  

6. Bent u met de SP fractie van mening dat de werkdruk voor politieagenten in Arnhem te hoog is? 

Kunt u dat toelichten?  

7. Welke onderwerpen gaan een plek krijgen in uw visie en koers en hoe prioriteert u deze 

onderwerpen?  

 

 

Ter beantwoording van deze vragen deel ik u het volgende mee: 

 

1. Wanneer wordt de monitor veiligheid en leefbaarheid 2017 aan de  gemeenteraad 

aangeboden?  

De monitor veiligheid en leefbaarheid 2017 is op 1 mei 2018 aan uw raad aangeboden. 

 

2. Wanneer kunnen wij uw visie en uw koers op de openbare orde en de veiligheid verwachten? 

Kunt u dat toelichten?  

Momenteel wordt gewerkt aan de Kadernota Veiligheid, die nog voor deze zomer aan uw raad zal 

worden aangeboden. Deze nota dient te worden vastgesteld door uw raad en zal de richting 

bepalen voor de inspanningen die de gemeente met haar partners zal verrichten voor de komende 

5 jaar.  

 

3. Hoe gaat u tot een visie en een koers komen? Kunt u dat toelichten?  

De visie en koers worden door verschillende aspecten bepaald. Zo zijn daar de feitelijke cijfers op 

het gebied van veiligheid, de beleving van de inwoners, de ervaring van politie, openbaar ministerie 

en welzijnsorganisaties. Bij bezoeken aan organisaties en wijken wordt kennis en ervaring 

opgedaan van wat er leeft op veiligheidsgebied bij bewoners. De bijdrage van professionals, 

ondernemers, inwoners en de inbreng van uw gemeenteraad zijn medebepalend voor de in te 

zetten koers. 
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4. Gaat u de agenten op straat, de wijkagenten betrekken bij uw visie en het bepalen van uw 

koers? Kunt u dat toelichten?  

De politie levert al dagelijks een bijdrage in mijn visie op veiligheid. Door die dagelijkse contacten 

met de politie is er bij de professionals en de lokale driehoek een continu actueel beeld van de 

veiligheid.  

 

5. Bent u met de SP fractie van mening dat elke Arnhemmer zich veilig zou moeten kunnen 

voelen in de eigen buurt. Kunt u dat toelichten?  

Uiteraard moet elke burger in Arnhem zich veilig voelen in zijn eigen wijk, zijn eigen stad. Veiligheid 

is de basis; de grond onder onze voeten. Alleen dan kunnen we zijn wie we willen zijn, hebben we 

de kans om ons leven vorm te geven door te studeren, ondernemen en te werken.  

 

6. Bent u met de SP fractie van mening dat de werkdruk voor politieagenten in Arnhem te hoog 

is? Kunt u dat toelichten?  

De inzet van de politie is continu onderwerp van overleg in de lokale driehoek. Er is sprake van een 

krapte in de formatie, mede doordat er veel aspiranten werkzaam zijn in Arnhem die in de sterkte 

van de politie volledig worden meegerekend. Aspiranten moeten de mogelijkheid hebben om zich 

het vak eigen te maken en dienen daarmee niet als volledig inzetbaar te worden beschouwd. 

Hierover vinden thans gesprekken plaats met de minister. Daarnaast blijkt dat vooral de fraude via 

internet (bv Marktplaats) een groot beslag legt op de opsporingscapaciteit, alsmede de veiligheid 

rond evenementen, waar de huidige politiecapaciteit niet op is berekend. Daarmee staat de 

politieleiding en de lokale driehoek voor lastige dilemma's aangezien er keuzes moeten worden 

gemaakt in de prioriteitstelling.  

 

7. Welke onderwerpen gaan een plek krijgen in uw visie en koers en hoe prioriteert u deze 

onderwerpen?  

Zoals eerder aangegeven zal ik nog voor de zomer in een brief uw gemeenteraad inzicht geven in 

de koers die is ingezet. De prioriteiten worden mede bepaald door uw gemeenteraad door middel 

van de Kadernota Veiligheid. Ik hoop dan ook bij de behandeling van deze Kadernota uw actieve 

bijdragen en uw visie te horen. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Ahmed Marcouch, 

burgemeester 
 
 
 
    
 
Bijlage:   schriftelijke vragen art. 44 Rvo inzake Veiligheid algemeen  

 
In afschrift aan:   raadsleden en fractievolgers 

 


